

RAMI AL ALI

WHITE 6

April 4th, 2024 : Rami Al Ali White unveils its latest collection, marking the esteemed sixth season of offering opulent ready-to-wear bridal and formal evening looks. In an enduring display of creativity and innovation, Al Ali meticulously explores the themes of femininity and modernity, weaving an exquisitely romantic narrative through his distinctive 18-piece collection. Titled Allure de Fleurs, this elegant array delves into the timeless allure of botanical beauty, personifying the epitome of sophistication and luxury craftsmanship.

Reflecting the fusion of the house's traditional charm with contemporary appeal, the latest collection stands as a testament to Rami Al Ali's enduring commitment to timeless elegance and modern sophistication. Infused with impeccable workmanship evident in every detail, each gown captures the vibrancy of blossoms in their full glory. Inspired by an array of floral motifs, Al Ali adeptly translates this inspiration into exquisite pieces that radiate the enchanting allure of floral elegance. As a poignant symbol of youth and beauty, the blooming flower signifies the transformative journey of a woman into a bride, graciously embodied through the dress.

Every stitch, fold, and embellishment tell a story of love and secrets, whispering softly as the wearer moves gracefully through her special day. Each dress exudes an effortless and timeless charm, capturing the essence of a bride's most cherished dreams. Soft petals and intricate patterns, flawlessly translated into draping and folds, create a mesmerizing array of silhouettes. Each gown embodies elegance, stunning in its craftsmanship and design, and radiates timeless finesse and grace, much like the delicate cherry blossoms during their peak season, symbolizing transformation and beauty.

The magnificent craftsmanship is naturally complemented with the use of delicate fabrics such as sumptuous Mikado, Duchess satin, Crepes, and layers of soft tulle. These exquisite materials serve as the canvas for intricate lacework and exquisite floral embroidery, enriching the enchantment of each gown with their luxurious textures and graceful draping. Innovative techniques such as laser-cutting are employed to mimic the delicate intricacies of floral petals, while embellishments like Malla crystals, pearls, sequins, and beads add a touch of radiant charm to each masterpiece.

In the realm of bridal elegance, the colour palette emanates opulence, adorned with hues of white and pearl, delicately kissed by hints of champagne or silver. Tailored for the modern woman who seeks enduring luxury, Rami Al Ali White seamlessly intertwines classical charm with contemporary refinement. It's a testament to the brand's mastery in providing brides with an exquisite canvas to articulate their unique style with grace and sophistication.

For more information, please contact:

Raymond COLE
STATIONSERVICE
51 rue des petites écuries
75010 PARIS
T/ +33 1 42 21 36 36
raymond@stationservice.fr

RAMI AL ALI

WHITE 6

Le 4 avril 2024 : Rami Al Ali White dévoile sa dernière collection, qui marque la sixième saison de son opulent prêt-à-porter de mariage et de soirée. Dans une démonstration durable de créativité et d'innovation, Rami Al Ali explore méticuleusement les thèmes de la féminité et de la modernité, tissant un récit exquisément romantique à travers sa collection de 18 pièces. Intitulée Allure de Fleurs, cette élégante collection s'inspire de l'attrait de cette perfection botanique intemporelle et incarne le summum de la sophistication et de l'artisanat de luxe.

Reflétant la fusion du charme traditionnel de la maison et de l'attrait contemporain, la dernière collection témoigne de l'engagement durable de Rami Al Ali en faveur de l'élégance intemporelle et de la sophistication moderne. Chaque robe, dont la confection impeccable est visible dans les moindres détails, capture l'éclat des fleurs dans toute leur splendeur. Inspiré par un éventail de motifs floraux, Rami Al Ali traduit habilement cette inspiration en pièces exquises qui rayonnent de l'allure enchanteresse de l'élégance florale. Symbole poignant de la jeunesse et de la beauté, la fleur qui éclôt symbolise le parcours de transformation d'une femme en mariée, gracieusement incarné par la robe.

Chaque point, chaque pli et chaque embellissement racontent une histoire d'amour et de secrets, chuchotant doucement tandis que la personne qui la porte évolue gracieusement tout au long de cette journée spéciale. Chaque robe dégage un charme sans effort et intemporel, capturant l'essence des rêves les plus chers d'une mariée. De doux pétales et des motifs complexes, parfaitement traduits en drapés et en plis, créent un éventail de silhouettes envoûtantes. Chaque robe, qui incarne l'élégance, est stupéfiante dans son exécution et dans sa conception. Elle rayonne d'une finesse et d'une grâce intemporelles, à l'instar des délicates fleurs de cerisier en pleine saison, qui symbolisent la transformation et la beauté.

Le magnifique savoir-faire est naturellement complété par l'utilisation de tissus délicats tels que le somptueux mikado, le satin Duchesse, les crêpes et les couches de tulles souples. Ces matières exquises servent de toile à une dentelle complexe et à une broderie florale exquise, enrichissant l'enchantement de chaque robe grâce à leurs textures luxueuses et à leur drapé gracieux. Des techniques innovantes telles que la découpe au laser sont employées pour évoquer les délicats pétales de fleurs, tandis que des embellissements tels que les cristaux de Malla, les perles, les paillettes et les perles ajoutent une touche de charme radieux à chaque pièce.

Dans le domaine de l'élégance nuptiale, la palette de couleurs émane de l'opulence, parée de nuances de blanc et de perle, délicatement embrassées par des touches de champagne ou d'argent. Conçue pour la femme moderne à la recherche d'un luxe durable, la collection Rami Al Ali White associe harmonieusement le charme classique au raffinement contemporain. Il témoigne de la maîtrise de la marque, qui offre aux mariées une toile exquise leur permettant d'exprimer leur style unique avec grâce et sophistication.

Pour plus d'informations :

Raymond COLE
STATIONSERVICE
51 rue des petites écuries
75010 PARIS
T/ +33 1 42 21 36 36
raymond@stationservice.fr